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Abstract (en)
[origin: WO9013340A1] The invention relates to a sports floor with line marking. The invention has for its object to provide a sports floor with line
marking which is very simple and inexpensive, can be laid simply and offers a virtually unlimited flexibility with regard to the line marking patterns to
be formed, whereby is achieved that the line marking can be adapted in a short time, whereby the sports floor is made suitable for a different sport.
In order to bring about the said objects the invention provides a sports floor (1) displaying the feature that the line marking comprises a layer (15)
with liquid crystals which can be activated by energizing means and the optical properties of which change on activation.

Abstract (fr)
L'inventon concerne un plancher pour sports marqué de lignes. L'invention a pour but de fournir un plancher pour sports ayant un marquage très
simple et bon marché, qui peut être posé facilement et qui offre une flexibilité presque illimitée en ce qui concerne les dessins de lignes souhaités, le
marquage pouvant être modifié dans un bref délai, et le plancher pour sports étant rendu approprié à un sport différent. A cet effet, l'invention prévoit
un plancher pour sports (1) ayant la caractéristique que le marquage comporte une couche (15) de cristaux liquides qui peuvent être activés par des
moyens d'amplification d'énergie et dont les qualités optiques changent lors de l'activation.
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